
Podnet  č. 13/2019   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Ing. Gore: 

Môj tretí podnet je požiadavka, aby na budúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva bol 

prerokovaný Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020, nakoľko tento materiál, 

ktorý vedieme na webovej stránke mesta medzi strategickými materiálmi, bol tam umiestnený 

v novembri 2018 a nemám vedomosť, aby tento materiál, či už starým mestským 

zastupiteľstvom, alebo novým mestským zastupiteľstvom, či už na úrovni komisií, 

pracovného rokovania, alebo mestského zastupiteľstva bol s poslancami prerokovaný, 

pripomienkovaný.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka prerokovania programu odpadového hospodárstva, tejto problematike sa určite 

budeme venovať. Áno, správne ste podotkli, bol pripravovaný tento materiál, bol aj v gescii  

zamestnancov, resp. mesta Trebišov a bol pripravený v takej podobe, ako ju máte možnosť 

dnes vidieť na webovej stránke.  

 


